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سرهنگ پاسدار ابوذر خوبیاری:

ضرورت شناخت اهمیت پدافند غیرعامل برای مسئولین
دوره پدافند غیرعامل بهمناسبت هفته پدافند غیرعامل در کارخانه سیمان توسط حوزه مقاومت بسیج کارگری امام حسین علیه السلام ناحیه ثارالله (ع)

شیراز برگزار شد.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، در این جلسه که با حضور روسا و مدیران کارخانه سیمان برگزار گردید، سرهنگ کرمی فرمانده حوزه
مقاومت بسیج کارگری امام حسین علیهالسلام ، سرگرد جامه بزرگی مسئول محترم عملیات ناحیه و سرهنگ خوبیاری مسئول معاونت اجتماعی(مدرس

پدافند غیر عامل) و دهقانی فرمانده پایگاه بسیج و جانشین حوزه نیز حضور داشتند.

در این جلسه در ابتدا جناب سرگرد پاسدار کریم جامه بزرگی در خصوص موضوع خود حفاظتی و مراقبت از کارخانه و ادارات سخنانی را بیان کردند.

در ادامه سرهنگ دوم پاسدار دکتر ابوذر خوبیاری در خصوص هفته پدافند غیرعامل و شعارهای این هفته سخنانی را بیان و پس از آن به تعاریف پدافند
غیر عامل ،اهمیت و اهداف پدافند غیر عامل پرداختند.

بخشی از سخنان سرهنگ پاسدار دکتر ابوذر خوبیاری بدین شرح بود:

امروز اهمیت پدافند غیر عامل قاعدتاً برای مسئولین بایستی شناخته شده باشد اهتمام شما کار را پیش میبرد.

(مقام معظم رهبری)

خوبیاری سپس در خصوص تعریف پدافند غیر عامل گفت: مجموعه اقداماتی غیر مسلحانه ای که موجب افزایش بازدارندگی، کاهش آسیب پذیری،
تداوم فعالیت های ضروری، ارتقا پایداری ملی و تسهیل مدیریت بحران در مقابل تهدیدات و اقدامات نظامی دشمن می گردد را پدافند غیر عامل گویند.

پس از آن عبارت:

پدافند غیر عامل یک بسته به هم پیوسته می باشد.

را بکار بردند.

when one fails ,we all fail

وقتی یکی شکست می خورد، همه ما شکست می خوریم.

ایشان تاکید کرد: در موضوع پدافند غیر عامل باید همه ما هم آموزش ببینیم و هم مراقب باشیم.

سپس در خصوص ویژگی های پدافند غیر عامل در کشورهای مختلف سخنانی را بیان کردند و درباره عضویت سازمان پدافند غیرعامل در شوراهای
کشور که در مجلس شورای اسلامی در جلسه علنی مورخ ۲۴آبانماه ۱۳۹۶ تصویب شده بود نیز مطالبی را ارائه دادند و اینکه در حال حاضر این سازمان
در شوراهای عالی عتف(علوم,تحقیقات و فناوری)/شورای عالی آمایش سرزمین/شورای عالی سلامت و امنیت غذایی، شورای عالی شهر سازی و معماری

ایران، شورای عالی هماهنگی ترافیک شهرهای کشور و شورای عالی فضای مجازی عضو میباشد از اهمیت این سازمان گفتند.

در انتهای مراسم ضمن تقدیر و تشکر از تشکیل دهندگان جلسه و حاضرین چند کلیپ نیز پخش گردید و جلسه به اتمام رسید.


